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ავტორთა საყურადღებოდ! 

 

1. ორიგინალური სტატია უნდა წარმოადგინოთ ერთ ეგზემპლარად, დაბეჭდილი 1,5 ინტერვალით, შრიფტის 

ზომა - 12 პუნქტი; ქართული, რუსული და ინგლისური ტექსტი აკრეფილი უნდა იყოს შრიფტით Sylfaen, 

ფორმატში Microsoft Word. 

2. სტატიის მოცულობა არ უნდა იყოს 4 გვერდზე ნაკლები და უნდა შეიცავდეს ციტირებული ლიტერატურის 

სიას, ცხრილებს და გრაფიკებს.  

3. პირველ გვერდზე მიუთითეთ: 1) ავტორის (ავტორების) სახელიდაგვარი; 2) სტატიის სათაური; 3) კათედრა, 

ლაბორატორია ან ორგანიზაცია, ქალაქი, ქვეყანა. 

4. სტატიას უნდა დაერთოს რეზიუმე ინგლისურ, ქართულ და რუსულ ენებზე ერთ ეგზემპლარად, თითოეული 

მოცულობით არა უმეტეს 0,5 გვერდისა. 

5. ტექსტში ბიბლიოგრაფიული მითითებები აღნიშნეთ ნომრით კვადრატულ ფრჩხილებში ლიტერატურის 

ნუსხის შესაბამისად. ლიტერატურის საძიებელში ავტორები დაასახელეთ ანბანის მიხედვით. მიუთითეთ 

ნაშრომის სახელწოდება, გამომცემლობა, წელი, ტომი, ნომერი და გამოშვება, გვერდების აღნიშნვით. 

 

 

 

INFORMATION FOR AUTHORS 

 

1. A single copy of an original article should be typed 1.5-spaced, font size 12, on sheets of paper with standard margins. 

It’s desirable to submit an article typed in Microsoft Word. 

2. The articles submitted should not be less than 4 typed pages, including list of references, tables and figures.  

3. Page 1 should include: 1) the authors’ names; 2)the title of the article; 3) the department, laboratory and institution 

where the work has been carried out, city, country. 

4. Abstract in English, Georgian and Russian (0.5 typed page in size) should be sent with the article. 

5. References cited in the article text should be numbered in square brackets and according to the list of references where 

the authors are enumerated in alphabetical order. The author, title of the article, place of publication, publishing house, 

publication year, volume, number, edition number, pages (from-to) should be indicated. 

 

 

 

К СВЕДЕНИЮ АВТОРОВ 

 

1. Оригинальную статью, набранную шрифтом Sylfaen, 12 пунктов, через 1,5 интервала со стандартными полями в 

формате MicrosoftWord. 

2. Объем статей - не менее 4 страниц, включая библиографию, таблицы и графики. 

3. На первой странице указываются: 1) имя и фамилия автора (авторов): 2) название статьи; 3) наименование 

кафедры, лаборатории или учреждения, город, страна.  

4. К статье должно быть приложено резюме объемом не более 0,5 страницы на английском, грузинском и русском 

языках.  

5. Библиографические ссылки в тексте статьи должны даваться под номерами в квадратных скобках в соответствии 

со списком использованной литературы, в котором авторы перечислены в алфавитном порядке. Указывается 

автор, название работы. место издания, издательство, год издания, том, номер выпуска, страницы (от - до). 

 

 

 


